
SE-RM.0012.61.2015

    Protokół z posiedzenia komisji

      Finansowo-Budżetowej 

z 12 października 2015r.               

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z skierowanymi do
komisji uchwał.

Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Marcin Gadecki

Porządek obrad:  Zaopiniowanie projektów uchwał ujętych w porządku Sesji zwołanej na 13
października 2015r. 

Czas trwania posiedzenia: 0:30 (16:30 do 17:00) 

Frekwencja Radnych:

 Marcin Gadecki

 Monika Pawlik 

 Waldemar Żak

 Irena Owczarz

 Marek Kocoń

Nieobecni Radni: 

 Stanisław Pisarek

Kierownictwo Urzędu: 

Burmistrz Zbigniew Szaleniec
Skarbnik Urszula Polak Wałek, 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

pozytywnie zaopiniowano projekty:
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 Projekt Nr 173 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok  

Projekt Nr 174 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030 

Projekt Nr 175 W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/83/2015 z dnia 5 marca 2015r w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w ramach inicjatywy Jessica w Banku Ochrony Środowiska S.A. na realizację 
zadania pn. ,,Rewitalizacja budynku przy ul. Katowickiej 45 wraz z otoczeniem celem odtworzenia 
funkcji centrotwórczych śródmieścia i Starego Miasta w Czeladzi. 

Gadecki –Witam serdecznie na  posiedzeniu komisji Finansowo Budżetowej, dzisiaj w porządku mamy
zaopiniowanie projektów uchwał na jutrzejszą sesje.

 Projekt Nr 173

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok  

Projekt Nr 174

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030 

Projekt Nr 175

W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/83/2015 z dnia 5 marca 2015r w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
ramach inicjatywy Jessica w Banku Ochrony Środowiska S.A. na realizację zadania pn. ,,Rewitalizacja
budynku przy ul. Katowickiej 45 wraz z otoczeniem celem odtworzenia funkcji centrotwórczych 
śródmieścia i Starego Miasta w Czeladzi. 

Proszę Panią Skarbnik o wprowadzenie. 

Skarbnik – Zacznę od projektu 175 który dotyczy pożyczki Jessica, pożyczka ta jest na bardzo 
korzystnych warunkach tylko 1 % bez prowizji bez innych opłat i jest to naprawdę  korzystne by wziąć 
tą pożyczkę, jeżeli chodzi o projekt 173 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok  zwiększamy 
plan dochodów bieżących o kwotę 2 000 zł, w tym wydatki bieżące  - 2 000 zł. Zwiększa się plan 
wydatków majątkowych budżetu miasta  - o kwotę 1 713 745 zł w tym: wydatki majątkowe 1 713 745 
zł . Zwiększa się plan wydatków bieżących budżetu miasta o kwotę 2 000 zł w tym wydatki bieżące – 

2 000 zł. Zmniejszenie planu wydatków bieżących budżetu miasta – o kwotę 45 000 zł w tym wydatki 
bieżące 45 000 zł. 

M. Gadecki –  ta kwota  85 000 zł to jest na ten sprzęt?

E. Dmitruk -  tak musimy MZGK wspomóc w zimie.

Skarbnik – Chciałam tutaj jeszcze autopoprawkę zgłosić do tych projektów. Projekt nr 173 paragraf 2 
zmiany między planem wydatków bieżących (zmniejszenie) a planem wydatków majątkowych 
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(zwiększenie). Projekt Nr 174 zmiany między planem wydatków bieżących kolumna 2.1 (zmniejszenie) 
a planem wydatków majątkowych kolumna 2.2 (zwiększenie)

M. Kocoń – Czy ta kwota 1 668 745  zł to dodatkowe zadanie?

E. Dmitruk  – nie to jest w ramach tego zadania.

Skarbnik - obligacje drożej wychodzą a nie muszą być wykorzystane w całości

I. Owczarz - to dobrze, że szukamy żeby było taniej.

M. Kocoń -  a kiedy ma być skończona inwestycja koło urzędu?

E. Dmitruk – zakończona ma być ostatecznie przed świętami.  Jestem w kontakcie codziennie z 
kierownikiem budowy , wszystko idzie w dobrym kierunku. Firma nam niczego nie opóźnia. 

M. Pawlik – ap-ropo traffica chodzi mi o drzewa żeby te drzewa średniego wzrostu przesadzić, Pan 
Burmistrz zna temat.

E. Dmitruk -  analizowaliśmy ten temat, np. te 2 drzewa przy pomniku przesadzenie takich drzew to 
jest kwota kilkadziesiąt tysięcy i nie ma pewności, że drzewo się przyjmie. 

M. Gadecki – Czy są jeszcze pytania? Jeżeli nie to przechodzimy do głosowania nad projektami 
uchwał.

 Projekt Nr 173 głosowanie nad projektem 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok  

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Projekt Nr 174 głosowanie nad projektem

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Projekt Nr 175

W sprawie zmiany Uchwały Nr VI/83/2015 z dnia 5 marca 2015r w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
ramach inicjatywy Jessica w Banku Ochrony Środowiska S.A. na realizację zadania pn. ,,Rewitalizacja
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budynku przy ul. Katowickiej 45 wraz z otoczeniem celem odtworzenia funkcji centrotwórczych 
śródmieścia i Starego Miasta w Czeladzi. 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

M. Gadecki – dziękuję zamykam posiedzenie komisji. 

 

Protokołował

Mateusz Bochenek

Przewodniczący 

Marcin Gadecki 

Data napisania protokołu :19.10.2015

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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